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VEZETŐSÉGI MEGBESZÉLÉS JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Időpont:  2023. október 24. 19:00 

Helyszín: online (Zoom alkalmazással) 

Résztvevők:  

 

Név – tisztség  Jelen 

Feltein Attila – elnök igen 

Kabai Józsefné – gazdasági ügyekért felelős társelnök igen 

Mátis István – tagsági ügyekért felelős társelnök igen 

Bácsi Péter – támogatásokért és marketingért felelős társelnök igen 

Terjék Attila – programszervezést támogató társelnök igen 

Vámos-Hegyi Attila – oldtimer szekcióvezető, belföldi kapcs. felelős társelnök  igen 

 

 A vezetőség tehát szavazóképes. 

  

 

Napirendi pont 23-09: új tagjelöltek értékelése (MI) 

Javaslat:  

-        Tóth András Máltán él, utalna, de nem tudja, hogy mikor tud hazajönni. Javaslom, hogy 

akkor döntsünk a tagságáról, ha lesz alkalmunk megismerni. 

 

-        Pammer-Vén Balázs Kecskeméten él, egy S type-ja van. Rajong a márkáért és a stílusért. A 

kocsi még nincs teljesen kész, őszre talán meglesz. Javaslom, hogy akkor döntsünk a tagságáról, 

ha lesz alkalmunk megismerni. 

 

-        Dr. Boros Jánossal Kiskőrösön találkoztunk, az XJS V12-vel volt. Felvételét javaslom.  

 

-        Dr. Radácsi László nem válaszolt, telefonon többször próbáltam, nem értem el. Javaslat: 

amíg nem jelentkezik, tegyük félre a kérelmét. 

 

-        Balogh Raffael, válaszolt a levélre. X-type-ja van 2.5 V6, amelyet felújított. Gyerekkori 

szerelem a Jaguar. Rendezvényekre szeretne majd jönni. Javaslom, hogy jelöltként részt vehessen 

a következő 1-2 rendezvényen, és azután döntsünk a tagságról.  
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- Boros József Ajkára és Bajára is eljött, bordó XJ40-nel. Felvételét javaslom. 

- Feltein Donát Bajára eljött zöld XK8-cal. Felvételét javaslom. 

- Bíró Áron fehér E-Pace-szel. Felvételét javaslom. 

- Juhász István friss jelentkező, még nem találkoztunk vele. Javaslom, hogy akkor döntsünk a 

tagságáról, ha lesz alkalmunk megismerni. 

- Galicz Tibor friss jelentkező, még nem találkoztunk vele. Javaslom, hogy akkor döntsünk a 

tagságáról, ha lesz alkalmunk megismerni. 

- Nagy Norbert friss jelentkező, még nem találkoztunk vele. Angliában él. Javaslom, hogy akkor 

döntsünk a tagságáról, ha lesz alkalmunk megismerni. 

- Dr. Bartuszek Attila friss jelentkező, még nem találkoztunk vele. Javaslom, hogy akkor döntsünk 

a tagságáról, ha lesz alkalmunk megismerni. 

 

Döntés:  A javaslatokat elfogadjuk, Dr. Boros János, Boros József, Feltein Donát, Bíró Áron tagságát 

véglegesítjük. A többi jelölt marad feltételes státuszban. Mátis István értesítse a jelölteket a 

döntésről. 

 

Napirendi pont 23-10: Nemzetközi Jaguar Találkozó megrendezése (FA) 

Javaslat: Az utoljára 2019-ben megtartott, majd ezután a Covid és más problémák miatt sorra 

lemondott Nemzetközi Jaguar Találkozók hagyományát felélesztve rendezzünk egy ilyen találkozót 

Tokajban 2024. szept. 12-15 között. A részletesebb programot és költségtervet január végére 

kellene kidolgozni a szervezésben szerepet vállaló tagjainkkal együtt. 

Döntés: a javaslatot egyöntetűen elfogadjuk. 

 

Napirendi pont 23-11: Szabálygyűjtemény készültségének státusza (BP) 

A Közlekedési Etikett elkészült és első verziója kiadásra került. A klubtalálkozókkal kapcsolatos 

ajánlások gyűjteménye is kidolgozás alatt áll. A tagfelvételről egy részletesebb leírást készít MI. 

Döntés: folytassuk és fejezzük be a kidolgozást lehetőleg az évzáróra, hogy ott kommunikálhassuk 

a tagság felé. 

 

Napirendi pont 23-12: Számviteli Szabályzatok készültségének státusza (KM) 
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Elkészült egy alapverzió, további finomítás után KM az Elnökség elé terjeszti, majd megvitatjuk és 

elfogadjuk, lehetőség szerint év végéig. 

 

Napirendi pont 23-13: nagyobb értékű eszközeink nyilvántartása (FA) 

Javaslat: hozzunk létre nyilvántartást a nagyobb értékű eszközeinkről pl. a Gdrive-on, a vezetőségi 

tennivalók másik fülén. A vezetőség tagjai férhetnek hozzá és vezethetik. 

 

Napirendi pont 23-14: „punnyadós” találkozók (TA) 

Javaslat: legyen olyan találkozó is, ahol kevés program van, a fő cél pedig a rekreáció, a társas 

kapcsolatok fejlesztése. A siófoki farsangi hétvége nagyjából ilyen. 

Döntés: a jövő évi programterv összeállításánál figyelembe vesszük a javaslatot. 

 

Napirendi pont 23-15: tagdíjemelés 2024-re (BP) 

 Javaslat: emeljünk tagdíjat differenciáltan, az autó kora alapján 

 Vita után döntés nem született. 

 

 

Feltein Attila – elnök 

Magyar Jaguar Club 

 

 


